
XXXV sesja Rady Osiedla Polanowice – Poświętne – Ligota 

06.05.2024, godz. 18:00 – 20:00,    

Uczestnicy: 

Lp Imię Nazwisko Funkcja Obecny 
TAK/NIE 

1 Marzenna Nowicka Członkini  Zarządu Osiedla TAK 

2 Stanisław Paszkowski Przewodniczący Zarządu Osiedla TAK 

3 Zofia Kawecka  NIE 

4 Jacek Solecki Sekretarz Zarządu Osiedla TAK 

5 Marta Michałowska-Tkocz  TAK 

6 Grażyna Gawrońska  NIE 

7 Katarzyna Mosur  TAK 

8 Swietlana Bryja  NIE 

9 Joanna Konewecka-Małek Skarbniczka Zarządu Osiedla NIE 

10 Alicja Dudkowiak  TAK 

11 Paweł Zaleski  TAK 

12 Tomasz Sławiński  NIE 

13 Jan Nowicki Z-ca Przewodniczącego Zarządu Osiedla NIE 

14 Joanna Stańczyk Przewodnicząca Rady Osiedla TAK 

15 Emilia Stącel  TAK 

    

    

    

    

    

    

 

PROTOKÓŁ 

1. Protokół XXXIV sesji RO PPL z 08.04.2024  został przesłany 12.04.2024, do dnia 06.05.2024 

radni i mieszkańcy nie zgłosili uwag do protokołu, w związku z tym zostaje przyjęty do 

dokumentacji z działalności Rady w wersji przesłanej w korespondencji mailowej. 

2. Sprawy bieżące: 

- S P R A W O Z D A N I A  ze spotkania z nowo wybranymi władzami samorządowym 

Wrocławia :  

- wniosek do Prezydenta o pozyskanie przez Miasto Sali widowiskowej przy Świetlicy 

Osiedlowej ul. Kamińskiego 256 

- wniosek do Prezydenta o organizację oddziału Urzędu Miasta i biblioteki publicznej 

- wniosek do Prezydenta o urządzenie przedszkola przy ul. Żmigrodzkiej 225 

- wniosek do Prezydenta o przedłużenie ul. Starościńskiej dla komunikacji publicznej ( do 

pętli autobusowej na Sołtysowicach ) 

- wniosek do WM ( Karolina Ignasiak )  o rozbiórkę zagrażającej bezpieczeństwu szopy 

przy ul. Kamińskiego 256 

- interwencja ws śmieci za pętlą autobusową przy AOW 

- Marzena Nowicka wystąpi do KOWR o uporządkowanie terenu zielonego za stacją gazu 

przy ulicy Kamieńskiegio_Poświęckiej 



- Przewodnicząca RO poinformowała o uzgodnieniach z Zielenią miejską ws projektów 

WBO z poprzednich lat - zostanie wykonany w Zielonym Klinie kynopark, nasadzenia przy 

Żmigrodzkiej , oświetlenie traktu pieszo-rowerowego ( wniosek do Prezydenta o 

dofinansowanie zostanie skierowany przez Przewodnicząca RO)  

- mieszkaniec Osiedla Michał Nowicki poinformował o możliwości nauki języka 

chińskiego ( zostanie złożona oferta do rozważenia przez Osiedle ) 

- RO zajmie się organizacją spływu kajakowego i seansu kina osiedlowego przy Świetlicy 

Osiedlowej 

3. Sprawy w trakcie 

- temat strefy zamieszkania na Polanowickiej – WIM zaproponował oznakowanie strefy 

zamieszkania z deklaracją wyznaczenia miejsc postojowych na indywidualne wnioski 

mieszkańców dla organizacji miejsc postojowych przed ich posesjami, Jacek Solecki 

opracuje szablon wniosku i prześle indywidualne wnioski mieszkańców do WIM i ZDiUM 

- temat klubu seniora – trwa poszukiwanie lidera klubu seniora, na FB został 

umieszczony odpowiedni post  

- chodnik Białe Tygrysy - Rondo Obrońców Grodna –prośba do DIT o udostępnienie treści 

porozumienie pomiędzy Gminą a Mesta Development 

- kynopark na osiedlu Polanowice – zadanie jest na etapie uzgodnień i projektowania 

przez Zieleń miejską 

 

 

 

4. Podjęcie Uchwały NR … w  sprawie .. 

Za – 0 osób 

Przeciw – 0 osób 

Wstrzymało się – 0 osób 

Uchwała została podjęta/odrzucona w dniu ….2024 

 

 

5. Następne spotkanie: 03.06.2024, godzina 18:00, miejsce - w siedzibie RO. 

 

Załączniki: 

1. Uchwała  

 


